
Handicaprådets høringssvar til budget 2024-2027 

Handicaprådet udtaler følgende omkring materialet fra Handicap og Psykiatri: 

Det er store besparelsesforslag og besparelserne kommer til at ramme mange borgere. Rådet har 

særlig opmærksomhed på gruppetilbud i forhold til omfanget om muligheden for individuelle forløb, 

den uvisiterede cafe på Herningvej i forhold til om borgerne skal henvises til den uvisterede cafe i 

Smedegade og om de har gavn at et tilbud der eller det er mere hensigtsmæssigt at henvise til frivillige 

tilbud. Det er relevante anlægsforslag f.eks. elbiler.  

 

 

 

 

 


